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dignitat i serietat de la professió, se’l fa responsable de la mateixa. El senyor 
Huguet contesta que es retira definitivament de l ’Institut Nerika i que, per tant, 
no respon de res del que hi pugui succeir. Davant d’aquestes manifestacions, la 
junta adorda deixar damunt la taula aquest assumpte, en expectativa dels esde
veniments.

Compareix el col·legiat senyor don R. F., en virtut d’una denúncia feta per 
ell mateix contra el també col·legiat don J. M. Com que 110 ha comparegut el se- 
nvor M., s’acorda ajornar la resolució d’aquesta qüestió fins a la pròxima Junta, 
a la qual seran convocats ambdós senyors.

A aquesta junta havia estat convtocat el Metge Director de la nomenada Clí
nica Met. Asuero, per respondre, davant la Junta, de la propaganda, completa
ment renyida amb les normes deontològiques, que fa la citada clínica. Compareix 
davant la Junta el senyor de Reval, qui diu ésser propietari de la tan repetida clí
nica. Manifesta que el metge director actualment és don Carmelo Sánchez. El 
senyor President diu: que com sigui que el Col·legi damunt de qui té jurisdicció i 
amí) qui ha d’entendre’s és amb els senyors Metges dol·legiats, es convocarà el 
senyor Carmelo Sánchez per tal que comparegui davant la Junta, eii la propera 
reunió, i, agraint al senyor de Reval la seva informació, li dóna permís, per reti
rar-se.

A proposta de la Comissió d’Hisenda, s’acorda atorgar una gratificació de 
300 pessetes al personal d’oficines, pels treballs extraordinaris verificats durant el 
primer trimestre de l’any que som, i s’autoritza el senyor secretari perquè les dis
tribueixi.

Així mateix, a prloposta de la citada Comissió d’Hisenda, s’acorda augmentar 
en 50 pessetes l’assignació de la mecanógrafa senyoreta Miranda, qui començarà 
a percebre el nou sou des de primer de març corrent.

És llegida una comunicació de “ Revista Médica” , de Barcelona, que mani
festa la seva opinió sobre la conveniència que el Col·legi confeccioni una candida
tura de concòrdia entre elements de les dues candidatures que fins ara ès conei
xen, per a les vinents eleccions de Junta de Govern. Després d'ampla discussió 
s’acorda, per unanimitat, donfiar als senyors Presidents del Col·legi i del Sindicat 
la pràctica de les gestions que calguin per aconseguir, si això és possible, la con
còrdia que tots anhelem.

El senyor President dóna compte del viatge que efectuaran a aquesta Ciutat 
uns senyors Professors de la Facultat de Medicina de Montpeller, per tal d’assis
tir a la investidura de Doctors “ Honoris causa” -d’aquesta Universitat, dels P ro 
fessors Forgue i Hedon. Diu que tingué una entrevista amb el Degà de la nostra 
Facultat, qui li exposà el programa de festeigs que en homenatge als esmentats 
Doctors se celebraran i el desig que el Col·legi de Metges s’adherís i contribuís a 
les despeses, que se’n derivin. Li contestà que, donada la finalitat i creient inter
pretar el sentir general de la classe i el de la Junta de Govern, el Col·legi s’adheria 
entusiàsticament a tots els actes, contribuint, així com les altres Entitats, a sufra
gar les despeses. La Junta, per unanimitat, aprova i ratifica l’efectuat pel senyor 
President.

S’acorda publicar en el Butlletí del Col·legi tots els documents i la completa 
referència de tot l’actuat amb motiu de la denúncia presentada contra el Germà 
Pelegrí per exercici il·legal de :a Medicina. Així mateix s ’acorda fer una tirada


